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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2023.01.09 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2023.01.09 වන දින පෙ.ව 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිණියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියළුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගන්නා අතර 

ආගම සිහි කිරීපමන් අනතුරුව සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටිමු.  

 

01. පසුගිය සභා වාරකේ වාර්තාව සභාවට ඉදිරිපත් කිරීම සහ වාර්තාව සභා 

සම්මත කිරීම. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ෙසුගිය සභා වාරපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පනාවැම්බර් මස ෙවත්වන ලද සභා රැස්විපම්දී  මා ිසින් ඉතා වැදගත් කරුණු පදකක් සම්බන්ධපයන් 

ිපේෂ පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ වැඩි පවමින් ෙවතින  මත්ෙැන්හල්ල 

සම්බන්ධපයන්  කතා කර තිබුණා. ඒ සම්බන්ධපයන් සභා වාර්තාපේ කරුණු ඇතුලත් ී නැහැ. තවද 

ගුරු හිඟය සම්බන්ධපයන් ද සඳහන් කර තිබුණා. ඒ සඳහාද ිපියක් ෙමණක් පයාමුකර තිපබනවා. ඒ 

පිළිබඳව මා කතා කළ කරුණු වාර්තාපේ සඳහන් ී නැහැ. නමුත් ගරු මන්ීතුමා ිසින් ඉදිරිෙත් කළ 

ිපේෂ පයෝජනාව වාර්තාපේ ඇතුලත් ී තිපබනවා. පම් සම්බන්ධපයන් මා ඉතාමත්ම කණගාටු 

පවනවා. කිසිම පේතුවක් මත ිපේෂ පයෝජනාව ඇතුලත් පනාකරන බවට ගරු සභාෙතිතුමිය ෙවසා 

තිබුණා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙස්වගිය සභා වාරපේ ගරු මන්ීතුමාපේ ි පේෂ පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් අපනකුත් මන්ීවරුන්පේ 

ඉල්ලීම පේතුපවන් එ් සඳහා මා අනුමැතිය ලබා දුන්නා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මමත් ගරු මන්ීවරුන්පේ අතසනින් යුතු ිපියක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. එපහත් මාපේ පයෝජනාව 

වාර්තාවට ඇතුලත් ී නැහැ.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය මස සභා රැස්වීපම්දී මා ිසින් ආයුර්පේද පරෝහල සම්බන්ධපයන්ද, ගරු මන්ී සුබ්රමනියම් 

මැතිතුමා ිසින් නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ පස්වවය කරන ක්පේත්ර නිලධාරියා පිළිබඳවද අදහස්ව ඉදිරිෙත් 

කර තිබුණා. එම කරුණු ද වාර්තාපේ සඳහන් ී නැහැ. පම් සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කළ බවට 

ෙමණක් සඳහන් ී තිබුණා. එම කරුණු සම්බන්ධපයන් ගරු සභාෙතිතුමිය ිසින් පිළිතුරු පදකක් 

ලබාදී තිබුණා. එක්ක එහි වැඩමකර සිටින නායක ස්වවාමින් වහන්පස්ව ිසින් එම පස්වවකයා පස්වවයට 

පයාදවන පලසට ඉල්ලලා සිටි බව ෙැවසුවා. අනික එහි සිටින පස්වවකයන් වැඩට පයදීපමන් ෙමණක් එම 

කාර්යයන් ිධිමත්ව කරපගන යාමට හැකි බවට ඔබතුමිය සඳහන් කළා. ෙටිගත කිරීමට අනුව එම 

කරුණු වාර්තාපේ සඳහන් ී තිබුණානම් වඩාත් සුදුසුයි. 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

ගරු මන්ීවරුන් ි සින් අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී, යනුපවන් සභා වාර්තාපේ පිටු පදකකට වඩා සඳහන් 

ී තිපබනවා. පමහි ඉදිරිෙත් කළ කරුණු ඉහළ ආයතන පවත පයාමු පවනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පයෝජනාපේ ඇතුලත් කරුණු සියල්ලල වාර්තාපේ ඇතුලත් කරනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පකපස්ව පවතත් වැදගත් අදහස්ව ඉදිරිෙත් කරන අවස්වථාපේදී එම කරුණු ඉහළ ස්වථානවලට පයාමු ිය 

යුතුයි පන්ද?  ෙටිගත කිරීම සඳහා ෙමණක්  කතා කිරීපමන් කිසිදු ඵලක් නැහැ.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පයෝජනා සම්බන්ධ සියළු කරුණු ඇතුලත් කරනවා. ඊට වැඩි මනක් වශපයන් ඉතා වැදගත් කරුණු 

ඇත්නම් ඒවාද ඇතුලත් කළ හැකියි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

යම් කිසි ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන අවස්වථාපේදීද ඒ ස්වමබන්ධපයන් සාකච්ඡා කර වැදගත් තීරණ ලබා 

ගන්නා අවස්වථාපේදීද එහි සඳහන් කරුණු වාර්තාපේ ඇතුලත් ී පනාමැති නම් ඒ පිළිබඳව ගැටළුකාරී 

තත්වයක් උදා පවනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ඉදිරිපේදී වැදගත් කරුණු ඇත්නම් ඒවා ඇතුලත් කර සිටිමු. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ඉදිරිෙත් කළ මාළු පවළඳසැල පිළිබඳ කරුණු 

සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී ආනන්දරාඡ් මැතිතුමා ි සින් අදහස්ව දැක්ූ බවට ෙමණක් සඳහන් පවනවා. 

එම පවළඳසැල එම ස්වථානපේ ෙවත්වාපගන යනවාද? එපස්ව පනාමැති නම් ඉවත් කරනවාද යන්න 

පිළිබඳව අපි තීරණයක් ලබා ගත්තා කියන්න යම්කිසි සාක්ියක් අවශයයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කරණාව සම්බන්ධපයන් මහඡන පසෞඛ්ය ෙරික්ෂකතුමා සමඟද සාකච්ඡා කර එම 

නිලධාරීන්ටද ෙැහැදිි කර තිපබනවා. සභාවට ආදායමක් ලැපබන මාර්ගය සඳහා අපි බාධා පනාකළ 

යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේ සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්වීර කරමි. 
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02. ගරු සභාපතිතුමිය විසින් ෙරනු ලබන විකේෂ ප්රොශය. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මාපේ ිපේෂ ප්රකාශනපේදී මස්වපකළිය සහ බ්රවුන්පලෝ ප්රපේශවලට ඉඩම් ඔප්පු ලබාදීම 

සම්බන්ධපයන් නුවරඑළිය දිස්වික් ොර්ිපම්න්තු මන්ී ගරු ජීවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමා සහ ගරු 

රාපම්ේවරන් මැතිතුමා පවත පයාමු කළ ඉල්ලීමට අනුව මාර්තු මස 31 දිනට පෙර ඉඩම් ඔප්පු ලබාදීමට 

අවශය කටයුතු සම්ොදනය පවනවා. ඒ අනුව ප්රාපේශීය සභාපේ පගාඩනැගිි අනුමැතිය 

සම්බන්ධපයන් ෙර්චස්ව පදකකට වඩා අඩු බිම් පකාටපස්ව පගාඩනැගිි සඳහා මාර්තු 31 දින දක්වා 

නිර්පේශ ලබාදීමට සභාපේ තීරණයක් ලබා ගන්නා පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමය ඉතා පහාඳ කාර්යයක්. අනිවාර්පයන් සිදු කළ යුතු පදයක්. තවද අනවසරපයන් ඉදිකළ 

පගාඩනැගිි සම්බන්ධපයන් ෙරීක්ෂාකර බලා ඉන් අනතුරුව ලබා පදන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පබාපහාමයක් පගාඩනැගිි සම්බන්ධපයන් නඩු ෙවරා තිපබනවා.   

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ඉඩම් හිමිකම් ලබා ගැනීම සම්බන්ධපයන් අපි මිරියා පකෝට්ට ප්රපේශයත් සම්බන්ධ කර තිබුණා. ගරු 

ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමාපේ උෙපදස්ව මත ෙසුගිය පනාවැම්බර් මස 23 වැනි 

දින පකාළඔ පිහිටි ඉඩම් ප්රතිශංස්වකරණ පකාමිෂන් සභා කාර්යාලය පවත අෙපේ පගාිජන 

සංගමපේ හිටු සභාෙති තයාගරාජා මහතාව යවා තිබුණා. එම ප්රපේශපේ අපි 253 ක් පගාිතැන් කර 

සිටිනවා. එහි කැළෑවට පගාස්ව ඇති ඉඩම් ප්රමාණය ඉඩම් ප්රතිශංස්වකරණ පකාමිෂන් සභාව පවත ෙවරා 

ගැනීමට නියමිත බවට කථාවක් ෙවතිනවා. වතුකරපේ පිහිටි ඉඩම් සඳහා ඔප්පු ලබාදීම සඳහා වතු 

අධිකාරිය පහෝ ග්රාම නිලධාරී මහතා ිපියක් ලබාදිය යුතුයි. පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් ගරු 

සභාෙතිතුමිය සුදුසු ක්රියා මාර්ගයක් ලබාගත යුතු බවට කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාර්තු මාසපේ දී ෙමණ බ්රවුන්පලෝ ප්රපේශපේ පනෝටන් මාර්ගපේ තත්වය පිළිබඳව මම පයෝජනාවක් 

ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. එම පයෝජනාවට අනුව එම ප්රපේශපේ ජීවත්වන ජනතාවට කිසිදු ියා ෙදිංචියක් 

පනාමැති බවට සඳහන් කරමින් පයෝජනාව සභා සම්මත කරපගන දිස්වික් පල්ලකම් කාර්යාලයට පයාමු 

කිරීපමන් අනතුරුව දිස්වික් පල්ලකම් කාර්යාලපයන් පම් පිළිබඳව පසායා බලන පලසට ප්රාපේශීය 

පල්ලකම් පවත දැනුම් දී තිබුණා. ඒ අනුව ග්රාම නිලධාරී පවත පමම කාරණාව ඉදිරිෙත් කළද ඔහු පම් 

පිළිබඳව සම්ූර්ණ කරුණු පනාදන්නා බව ෙැවසීපමන් අනතුරුව මාස හයකට ෙමණ ෙසු පනෝටන් 

මාර්ගපේ සියළු පදනාට ඉඩම් කච්පච්රියක් පිළිබඳව දැනුම්දීම ලබා දී තිබුණා. සමහර කරුණු 

සම්බන්ධපයන් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමාට ස්වූතිවන්ත  පවමි. ඒ කරුණු 

සම්බන්ධපයන් ලැබුණු නාම පල්ලඛ්නපේ කුඩා මස්වපකළිය ප්රපේශපේ ඉඩම් කැබි 70 ක් ෙමණ නම් කර,  

මස්වපකළිය ප්රපේශය සඳහාත් පවන් කර තිබූ අතර පනෝටන් මාර්ගපේ කිසිදු ඉඩමක් සම්බන්ධපයන් 

ෙරිශීලනයකර පනාතිබුණි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

දැනට මස්වපකළිය ප්රපේශපේ ඒ සම්බන්ධපයන් කටයුතු සිදු පවමින් ෙවතිනවා.  

 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා. ප) 

ඇත්තටම පමම ස්වථානපේ අයිතිය කාටද යන එක ෙැහැදිි ිය යුතුයි. මුදල්ල ඇති පකනාට එක් 

ආකාරයකටත් මුදල්ල පනාමැති අයට තවත් අකාරයකටත් කටයුතු කරනවා. එනිසා අදාල ස්වථාන 

වලට ිපි පයාමු කර ිසදුමක් ලබාපදන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සඳහා පවනම කමිටුවක් ෙත්කර එම කමිටුව හරහා තමයි කටයුතු සිදු වන්පන්. එපස්ව නම් එම 

කමිටුවටයි ිපි පයාමු කළ යුත්පත්. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් දිනවල මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශයට අයත් නගර ආශ්රිත ප්රපේශ සඳහා ෙමණක් ඉඩම් 

ඔප්පු ලබාදීපම් කටයුතු සිදුපවමින් ෙවතිනවා. මීට අමතරව වතුකර ප්රපේශපේ වසර ගණනාවක් 

ජීවත්වන ජනතාවක් සිටිනවා. ඔවුන්ට බලෙත්රයක් පහෝ කිසිදු ියිල්ලලක් නැහැ. පම් පිළිබඳවද 

අවධානය පයාමු කරමින් ඔවුන්ටත් යම් බලෙත්රයක් ලබාදීම සඳහා කටයුතු කළ යුතුයි. 

 

උදාහරණයක් පලස ලකම් ප්රපේශපේ ජීවත්වන ජනතාව කිසිදු මාර්ගයකින් ඔවුන්පේ රැකියාව 

සංවර්ධනය කරගැනීමට පහෝ පගාඩනැගිල්ලල සංවර්ධන කරගැනීමට  පනාහැකි තත්වයක් තිපබනවා. 

පේතුව ඔවුන්ට ඉඩම සඳහා ඔප්පුවක් පහෝ බලෙත්රයක් පනාමැති ීමයි. එවැනි ගැටළු තිපබන අයට 

එම ගැටළු නිරාකරණය කරපගන පමම අවසාන පමාපහාපත් පහෝ යම් ක්රියා මාර්ගයක් ලබා ගන්නා 

පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් අපි රැස්වීමක්ද ෙැවැත්ූවා. ඉන් ෙසුව ඒ සඳහා කිසිදු ක්රියා මාර්ගයක් 

ලබා ගත්පත් නැහැ. පම් පිළිබඳව ක්රියාමාර්ගයක් ලබා ගනිමු. 

 

 

 

 

 

 

 

 

03. සභාව කවත ලැබී ඇති ලිපි සහ පැමිණිලි සභාවට  ඉදිරිපත්  කිරීම.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 01  

පයාමු කරන්නා -  ගරු උෙ සභාෙති පී.පී. ප්රදීෙන් මැතිතුමා. 

ිෂය                   -   2022.01.09 දිනැති සභා රැස්වීම සඳහා සහභාගිීමට පනාහැකි බව දන්වන ලද   

                                     නිවාඩු ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 02 

පයාමු කරන්නා -  ගරු මන්ී පක්. නිතයනාදන් මැතිතුමා. 

ිෂය                   -   2022.01.09 දිනැති සභා රැස්වීම සඳහා සහභාගිීමට පනාහැකි බව දන්වන ලද   

                                     නිවාඩු ිපිය. 

තීරණ අංෙ 02 

අතිගරු ජනාධිෙතිතුමාපේ ිපේෂ වැඩ සටහන යටපත් 2023 මාර්තු 31 දිනට පෙර ඉඩම් ඔප්පු 

ලබාදීපම් වැඩ සටහන කඩිනමින් ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා ූ රැස්වීපම් සාකච්ඡා කළ ෙරිදි 

මස්වපකළිය නගරපේ ෙර්චස්ව 02 ට අඩු ුේගලයන්පේ පගාඩනැගිි සැලසුම් සඳහාද නිර්පේශ 

ලබාදීමට සභාව ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී. 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීවරුන්පේ නිවාඩු ඉදිරිෙත් කිරීම මා ිසින් පයෝජනා කර සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එය මා ිසින් ස්වීර කර සිටිමි. 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 03 

පයාමු කරන්නා - වනජීි පදොර්තපම්න්තුව. 

ිෂය                   -  මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය තුල දක්නට ලැපබන සර්ෙයින් සහ  

                                    වඳුරන්පගන් සිදුවන හානිය පිළිබඳ ූ ිිිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 04 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

ිෂය                  -        දීොවී උත්සවය සමපේදී කඩකාමර පටන්ඩර් මඟින් ලබාදීම පිළිබඳ ූ ිපිය. 

     

04. මුදල්ල සහ අකනුත් ෙමිටු වාර්තා ඉදිරිපත් කිරීම.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මුදල්ල සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරමු. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් සාමිමපල්ල ුස්වතකාලපේ ුවත්ෙත් මිළදී ගැනීම, සාමිමපල්ල 

ුස්වතකාලපේ ෙවතින අඩුොඩු සහ පොත්වල අඩුොඩු පිළිබඳව ගරු මන්ීතුමා ි සින් අදහස්ව ඉදිරිෙත් 

කරන ලදී.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

රිකාටන් කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානපේ පස්වවපේ කරනු ලබන පස්වවකයින් පිළිබඳව අවධානය 

පයාමු කරන පලසට ගරු මන්ීතුමා ිසින් අදහස්ව දක්වන ලදී. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවැරදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්විර කරම 

 

05. කයෝජනා 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

තීරණ අංෙ 03 

ගරු මන්ීවරුන්පේ නිවාඩු සඳහා සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 

 

 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ ෙළමු වන පයෝජනාව වන්පන් රිකාටන් කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානය සම්බන්ධවයි. 

අෙපේ සභාව ආරම්භ කර දැනට අවුරුදු 05 ක් ගත ී තිපබනවා. පමම කසළ කළමණාකරන 

මධයස්වථානය පිහිටා තිපබන්පන් මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය තුලයි. නමුත් පමම කසළ 

කළමණාකරන මධයස්වථානය ආරම්භ කපේ අඹගමුව ප්රාපේශීය සභා කාළය තුලයි. එනිසා පමය අෙට 

ෙවරා දී තිපබනවාද?, නැතිනම් අඹගමුව ප්රාපේශීය සභා ෙරිොලනය යටපත් තිපබනවාද? යන්න 

සැකයක් මතුව තිපබනවා. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, පමම සභාව පවන් කරන අවස්වථාපේදී සභාවට අදාල සියළු ිපි පල්ලඛ්න අෙට භාරදී 

තිබිය යුතුයි. නමුත් සමහර ිපි පල්ලඛ්න භාරදී නැහැ. පමම ිපි පගානු අෙට පනාලැබුණු බව ෙවසා 

පකාමසාරිස්වතුමාටත් ිපි පයාමුකර තිපබනවා. ිමර්ශන නිලධාරී මහතාටත් පම් පිළිබඳව දැනුම්දී 

තිපබනවා. එම මධයස්වථානපේ සියළුම නඩත්තු සහ අළුත්වැඩියා කටයුතු අෙ ිසින් සිදු කරනු 

ලබනවා. මැතකදී රිකාටන් කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානය පිහිටි ඉඩම සම්බන්ධපයන් වනජීි 

පදොර්තපම්න්තුපේ මතු ූ ගැටළුවකදී වුවද අෙ සතුව ිපි පගානු තිබුපණ් නැහැ. එම ගැටළුව 

සම්බන්ධපයන් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජිවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමා පවත අෙ ෙැහැදිි කිරීපමන් 

අනතුරුව වනජීි පදොර්තපම්න්තුව සමඟ සාකච්ඡාකර සභාපේ කසළ බැහැර කිරීම සඳහා තවත් 

බිම් පකාටසක් ලබාපදන පලස ඉල්ලලා සිටියා. පම් සම්බන්ධපයන්ද ිපියක් පයාමුකර තිපබනවා. 

ෙසුගිය සතිපේ 26 වන දින අෙ ප්රාපේශීය සභාපේ පල්ලකම්තුමා සහ අඹගමුව ප්රාපේශීය සභපේ 

පල්ලකම්තුමා සම්බන්ධකර ගිිසුමකට පයාමු කිරීම සඳහා සහකාර පකාමසාරිස්වතුමා කැඳවා තිබුණා. 

මම යවන්න බැහැ කියා ෙැවසුවා. JCB යන්ත්රයට අවශය ිපිය ෙමණක් නිකුත් කළ හැකි බව මම 

ෙැවසුවා. ඉතා කඩිනමින් පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් කටයුතු කරන බවට ෙළාත් ොලන සහකාර 

පකාමසාරිස්වතුමා ෙවසා තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඇත්පතන්ම කියනවානම් අඹගමුව ප්රාපේශීය සභාවට අනුව කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානය 

ෙමණක් පනාපවයි ශ්රී ොදස්වථානයත් ඒ අයපේ ොලනය යටපත් තිබිය යුතු නිසා මුල සිට ඒ අය 

අතහරින්පන් නැහැ. සභාව ආරම්භ කර දැනට වසර 05 ක් ගතපවලත්, තවමත් ිපි පල්ලඛ්න භාරදී 

නැහැ කියන එක කණගාටුදායක තත්වයක්. පම් පිළිබඳව සියළු පදනාම දන්නවා. නමුත් පමෙමණ 

කාලයක් පමම ගැටළුව සම්බන්ධපයන් කිසිදු ක්රියා මාර්ගයක් පනාගත්පත් ඇයි කියා දන්පන් නැහැ. 

දමිළ සභාෙතිතුමියක් යටපත් ොලනය වන සභාවක් නිසා දිය යුතු නැති බවට සිතනවාද, එපස්ව 

පනාමැති නම් එකී කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානය තමන්පේ ොලන යටපත් තබාපගන සංවර්ධන 

කිරිමට පමපහම කරනවාද දන්පන් නැහැ. කඩිනමින් පමම කාරණාව පිිිළිබඳව කටයුතු කළ යුතුයි. 

එපස්ව පනාමැති නම් මීළඟට පිහිටුවන සභාවට පමය බරක් පවනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම සභාව ආරම්භ කර අවුරුදු 05 ක් පවනවා. පමම සභාවට අයත් සියළු දෑ අෙපේ බලය යටපත් 

ෙැවතිය යුතුයි. එනිසා පමය ිධිමත්ව අෙපේ සභාවට ෙවරාදීම සඳහා ඒකමතික තීරණයක් ලබා 

ගන්නා පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

රිකාටන් කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානයට පවනත් සභා වින් කසළ රැපගන ඒම, ඒවා 

අත්හිටුීම සම්බන්ධපයන් ෙසුගිය සභා වලදී මමත් අදහස්ව ප්රකාශ කර තිබුණා. එපමන්ම  රිකාටන් 

කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානපේ  දියත් කරන ක්රියාවන් සම්බන්ධපයන් ද සඳහන් කර තිබුණා. 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පමම සිේධිය සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ීතුමා ිසින් පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර 

සාකච්ඡා කරන තුරු ෙරිොලන අංශපේ ක්රියාකාරිත්වය පනාසැිකිළිමත්ව සිටියා කියන එකයි මපේ 

අදහස. 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  

 



7 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, පමම කාරණාව පිළිබඳව ිිධ අවස්වථාවලදී සෘජුවම සහ ිපි මඟින් දැනුම් දී  

තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ිපි පයාමුකර  තිපබනවා. අෙට ආර්ික වශපයන් ප්රධාන සාධකයක්ව බලොන පමම මධයස්වථානය 

අෙපේ බලය යටපත් ෙවත්වා ගැනීමට පනාහැකි ී ම එතක්තරා ගැටළුවක්ව ෙවතිනවා. පමපතක් ලබා 

ගන්නා ලද කිසිදු උත්සහායක් සාර්ථක පනාීම නිසා අපි සියළු පදනා එක්ව කසළ කළමණාකරන 

මධයස්වථානපේ ොලන බලය අෙට ලබාපදන පලසට සභාව ඉදිරිපේ ඉල්ලීමක් කළ හැකියි.පම් සඳහා 

සියළු පදනා සහපයෝගය ලබාදිය යුතුයැයි ඉල්ලලා සිටිමි. එපස්ව සිදු පනාවන්පන් නම් ඊට බාධා කරන්පන් 

කවුද කියන එක පසායා බැිය යුතුයි. මම සහ පල්ලකම්තුමා ට්රැක්ටර් රථය සම්බන්ධපයන් මධයම 

ෙරිසර අධිකාරිය පවත ගිය අවස්වථාපේදී පමම සංවර්ධනය කිරීම සඳහා ිශාල උදාහරණ සංඛ්යාවක් 

පෙන්වා සිටියා. අෙපේ ආර්ිකය ශක්තිමත් කරන මාර්ගය අෙට බාධා කරන්න බැහැ. 

 

    

 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගි යන්ත්රය ලබා ගැනිම සම්බන්ධව මාපේ මීළඟ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. ඇත්පතන්ම ගි 

යන්ත්රය සම්බන්ධපයන් සියළුම ගරු මන්ීවරුන් බලෙෑම් කර තිබුණද පම් සඳහා ෙළමු අත්තිවාරම 

පගාඩනැගුපේ ගරු මන්ී පක්. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා 2108.05.28 දින පමතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් 

කර තිපබනවා. මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව පවත ගි  යන්ත්රයක් ලබාදිය යුතු බවට පයෝජනාවක් 

ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. එය පිළිගනිමින් ගරු මන්තී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා ද අදහස්ව ඉදිරිෙක් කර 

තිබුණා. සියළුම මන්ීවරුන් ි සින් පම් සම්බන්ධපයන් අදහස්ව ප්රකාශ කර තිබුණා. පම් සියළු පදනාපේ 

අදහස්ව පිළිගනිමින් සභාපේ අරමුදල පයාදවා ගි යන්ත්රයක් මිළදී ගැනීම සතුටට කරුණක්. පමය අපි 

ජනතාව පවනුපවන් ඉටු කරන ිශාල පස්වවාවක් පවනවා. ගි යන්ත්රය පිළිබඳව සඳහන් කරනවා නම් 

මස්වපකළිය සභාවට මින් ෙසුව ලබා පදන්පන් නැහැ කියලා අඹගමුපවන් ෙවසා තිබුණා. ඇයි එපහම 

කිවුපේ කියලා දන්පන් නැහැ. පමම ගි යන්ත්රය සභාවට ලබා දුන් ගරු සභාෙතිතුමියටත්, 

පල්ලකම්තුමාටත්, ගරු මන්ීවරුන්ටත්, නිලධාරීන්ටත් සභාව පවනුපවන් මාපේ ස්වූතිය ුදකරමි. 

 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අෙපේ සභාව අඹගමුව ප්රාපේශීය සභාපවන් පකාටස්ව 03 කට පවන්කර මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපවන් 

ිශාල ආදායමක් අඹගමුව ප්රාපේශීය සභාවට ලබාදී තිපබනවා. සභාව පවන්කර අෙපේ සභාව 

ආරම්භ කරන අවස්වථාපේදී අෙට ලබාදිය යුතු කිසිදු සම්ෙතක් නිසි ආකාරපයන් ලබා දුන්පන් නැහැ. 

2018.05.28 කාලවකවානුපේදී මම පම් පිළිබඳව සභාපේ ෙැහැදිිව අදහස්ව ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. 

සභාවට ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්වතුමා ෙැමිණ සිටි අවස්වථාපේදීද පම් සම්බන්ධව මම කතා 

කර තිබුණා. මහජන මුදින් ගි යන්ත්රයක් ලබා ගැනීම සඳහා අවුරුදු 05 ක් ගතී තිපබනවා. පමම  

යන්ත්රය ලබා ගැනීම සඳහා තලවකැපේ, හැටන්, අඹගමුව වැනි ස්වථානවලට පගාස්ව පමම යන්ත්රය ලබා 

ගැනීමට සිදු වුණා. කසළ කළමණාකරනය ිධිමත්ව සිදු කරන්පන් අපෙන්. මහජන මුදින් ගි 

යන්ත්රයක් ලබා ගැනීමට අවශය සියළු කටයුතු සිදුකළ ගරු සභාෙතිතුමිය, පල්ලකම්තුමා ඇතුළු සියළුම 

මන්ීවරුන් සහ නිලධාරීන් පවත මාපේ ස්වූතිය ුදකරමි. 

 

 

 

තීරණ අංෙ 04 

රිකාටන් කසල කළමණාකරන මධයස්වථානයට සම්බන්ධ සියළු ියකියිි මස්වපකළිය ප්රාපේශීය 

සභාවට ලබාපදන පලසට ඉල්ලලා ගරු ආණ්ඩුකාරතුමා සහ ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්වතුමා පවත 

නැවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරීම සම්බන්ධව මම දන්පන් නැහැ. ඊට මාස 

හයකට ෙසුව පමම පයෝජනාව මම නැවතත් සභාවට ඉදිරිෙත් කළා. එදින තීරණයක් ලබාපගන සියළු  

පදනාට ිපි පයාමු කරන පලසට මම ඉල්ලලා සිටියා. එය මාපේ මුහුණු පොපත් ද සඳහන් කර තිබුණා. 

ඉන්ෙසුව වත්මන් ආණ්ඩුකාරතුමා හමුීමට අවස්වථාවක් ලැබුණ අවස්වථාපේදී ඔබතුමියද 

ිපිපගානුවක් භාරදී තිබුණා. මමත් පෙෞේගිකව මස්වපකළිය පරෝහල සහ ගි යන්ත්රය සම්බන්ධපයන් 

ිපියක් ඉදිරිෙත් කළා. ඒ අවස්වථාපේදී සභාව සහ මූදල්ල කමිටුව එක්ව සහපයෝගපයන් කටයුතු කර 

තිබුණා. මෑතකදී ඔබතුමිය මුහුණු පොපත් සටහන් කර තිබූ ෙණිිඩය නිසා මට ිශාල හිත් රිදීමක් 

ඇතිවුණා. ඉන්ෙසුව තමයි මමත් සියළු පදනාම සදහන් කර ස්වූති ෙණිිඩයක් පයාමු කර තිබුපණ්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අපි ආණ්ඩුකාරතුමාට ිපි පයාමුකර තිබුණා. සෘජුවම පගාස්ව හමු වුණා. සියළු කටයුතු අපි ිසින් 

සිදුකර තිබුණා. ඉන් අනතුරුව මම සහ පල්ලකම්තුමා තාක්ෂණ නිලධාරි සමඟ ෙල්ලපල්ලකැපල්ලට ගියා. 

එහිදී බැංකු ණය සඳහා අනුමැතිය ලබා ගැනීම සම්බන්ධව ිිධ ගැටළු වලට මුහුණ දුන්නා.  

පනාපයකුත් අවස්වථා වලදී පමවැනි ගැටළු වලට මුහුණ දීමට සිදු වුණා. සෑම අවස්වථාවකදීම පම් පිළිබඳව 

මට කියකියා ඉන්න බැහැ. එක්තරා අදහසක් ඉදිරිෙත් කිරීම ෙහසුයි. නමුත් එය ක්රියාත්මක කිරීපම්දී 

මුහුණ දීමට සිදුවන ගැටළු පත්පරණවා.  

       

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මම සහ ගරු මන්ී රාජ්කකුමාර් ඇතුළු අපනකුත් සියළු මන්ීවරුන් එක්ව තමයි වාරික පගීම යටපත් 

ගි යන්ත්රය ලබා ගනිමු යැයි ෙවසා තිබුපණ්. අපි පම් සදහා මහන්සි වුණු බව මම සඳහන් කපේ නැහැ. 

සියළු පදනාපේ මහන්සිය තුින් පමය ලබා ගැනිමට හැකි වුණා කියලයි ෙැවසුපේ.      

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඔබතුමිය සභාෙති පලස ෙත්ව සිටිනවා. යම් ආයතනයකට පගාස්ව භාණ්ඩයක් 

මිළදී ගැනීමට නම් රාජකාරී මට්ටමින් කැෙී එය ලබා ගත යුතුයි. එය ඔබතුමියපේ වගකීම. එපමන්ම 

එක් එක් පකාට්ඨාශ වින් මහජන නිපයෝජිතයන් පලස ෙත්ව සිටින මන්ීවරුන්, මහජනතාවට 

අවශය පේ සභාපේ පයෝජනා කර අඩුොඩු පෙන්වා දීමයි මන්ීවරුන්පේ වගකීම. සියළු පදනාපේ 

කැෙීම මත යම්කිසි පදයක් පමතැනත් පකාපහන් පහෝ ලැබී තිපබනවා. පමහිදී මම කරා කියා අංක 

දමාගත පනාහැකියි. අපිටත් පකාෙමණ රාජකාරී වැඩ තිබුණත් අවශය අවස්වථාවලද ී ෙැමිණ අවශය පේ 

සඳහා පයාමුී ඒ සඳහා අෙ කැෙී තිපබනවා. පමහිදී සභාපේ සිටින සියළුම මන්ීවරුන් සඳහා ඒ 

අයිතිය ඒ උරුමය ලැබිය යුතුයි. ගරු සභාෙතිතුමියට කිව පනාහැකියි මම කළා, මම ිතරයි එය සිදු 

කපේ කියා. ඔබට තනතුරක් තිපබනවා නම් එහි ප්රධානියා හැටියට එම ආයතනයට පගාස්ව එය ලබා 

ගැනීමයි ඔබපේ වගකීම. ඒ පේ කළ යුතුයි. මහජනතාවට එයින් යම් පහාඳ පදයක් සිදු වනවා නම් එයයි 

අපප්ප බලාපොපරාත්තුව. එය ඉටුවනවා නම් මහජනතාව ි සින් මන්ීවරුන් සඳහා ලැබිය යුතු ප්රසාදය 

ද ලබාපදයි.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම සභාව අති ිශාල ජයග්රහණයක් ලබාපගන  ඇති බවට ෙැවසිය යුතුයි. සභාව ආරම්භ කර 

ෙළමුවන වසපර්දී පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කර තීරණයක් ලබාපගන, අවුරුදු පදකකට පෙර පමය 

ලබාපගන තිබුණානම් සභාවට අති ිශාල ආදායමක් ලබා ගන්න තිබුණා. ෙළාත් ොලන ආයතන 

අගතියක් කරන බවට ෙසුගිය කාලපේදී මම ෙැවසුවා. ිශාල දුේකරතා වලට මුහුණ පදමින් පමය 

ලබාගත් බවට ගරු සභාෙතිතුමිය ෙැවසුවා. කම්කරුවන් බඳවා ගනීමත් ප්රමාද ී තිපබනවා. පමම 

යන්ත්රය ලබා ගැනීමට දායක ූ  සියළුම පදනාට පමම අවස්වථාපේදී  මාපේ ස්වූතිය ුදකරමි. 

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගි යන්ත්රයක් ලබාදීම සම්බන්ධපයන් ස්වූති වන්ත වන අතර JCB යන්ත්රයක් සහ ජල බවුසරයක් 

මිළදී ගැනීමටත් අපි කටයුතු කළ යුතුයි. JCB යන්ත්රයක් තිපේ නම්  එයින්ද සභාවට ිශාල ආදායමක් 

උෙයා ගත හැකි පවනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ජල බවුසරයක් ලබා ගැනීම සඳහා ිපියක් පයාමු කර  තිපබනවා. සෘජුවම කතා කරලත් තිපබනවා. 

එයද කඩිනමින් ලබා ගත හැකි බවට මම ිේවාස කරනවා.  

 

 

06. අකනුත් ෙරුණු, විකේෂ දැනුම්ීම් සහ ඉදිරි සභා රැස්ීම සඳහා දිනය  

       දැනුම් ීම 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සීමා නිර්ණය කිරීම සම්බන්ධපයන් රජය ිසින් දැනටමත් ිිධ ක්රියාමාර්ග ගනු ලබමින් තිපබනවා. 

පකාට්ඨාශ පදකක් එකට සම්බන්ධ කර එමඟින් කටයුතු කිරීමට සැලසුම් කරමින් ෙවතිනවා. එනිසා 

වැඩි අවාසියක් සිදු වන්පන් කඳුරට ප්රපේශපේ ජීවත් වන අෙටයි. පමහි පිහිටි පකාට්ඨාශවල අධික ජන 

ගහණයක් ජීවත් පවනවා. අපනකුත් ප්රපේශවල පමවැනි තත්වයන් පබාපහෝ දුරට අඩුයි. 9000 ක් 

ඇතුලත් එක පකාට්ඨාශයක් වශපයන් අෙ පත්රී ෙත් පවනවා. අපනකුත් ප්රපේශ 3000 ක 4000 ක් 

ඇත්ලත් පකාට්ඨාශ වශපයන් ෙවතිනවා. එනිසා පමම සීමා නිර්ණය කිරීම අෙට අවාසි සහගතයි. 

පමය සිදු ූපේ ඉතා රහසිගතවයි. පේශොලන ෙක්ෂ නිපයෝජිතයන් කැඳවා පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කළ 

අවස්වථාපේදී අෙපේ ද්රිඩ පේශොලන ෙක්ෂ නිපයෝජිතයින් පමයට ිපරෝධය ෙල කර තිපබනවා. සීමා 

නිර්ණය කිරීමක් සිදු කරන්පන් නම් එය අෙපේ ප්රපේයට සුදුසු ෙරිදි සහ මුළු ශ්රී ලංකාපේම 

ඡන්දදායකයන් ෙදනම්  කර ගනිමින් සීමා නිර්ණය කරන ෙරිදි අෙ ප්රපේශයටත් සිදු කළ යුතු බවට 

ප්රකාශ කරමි. ශ්රී ොදස්වථානය සහ කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානය අෙපේ සභාව හැර පවනත් 

ප්රාපේශීය සභාවකට යයි කියන එකට කිසිදු සැකයක් නැහැ. එනිසා තමයි මම පමම පයෝජනාව 

ඉදිරිෙත් කරන්පන්.    

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීතුමා ඉදිරිෙත් කළ පයෝජනාව මා ස්වීර කරන අතර මෑතකදී හිටු මැතිවරණ 

පකාමසාරිස්වතුමාපේ ප්රධානත්වපයන් ෙත්කරන ලද සීමා නිර්ණය කමිටුව ිසින් ගන්නා ලද ක්රියා 

මාර්ග ප්රතික්පේෙ කරමින් ද්රිඩ ෙක්ෂ අදහස්ව ඉදිරිෙත් කර තිබුණද කිසිදු සංිධානයක් සීමා නිර්ණය 

කමිටුව සම්බන්ධපයන් සම්ූර්ණ නිපර්පේශයක් ලබා  දුන්පන් නැහැ. පයෝජනා කැඳවා තිබුණා. 

මස්වපකළිය බල ප්රපේශයතුල පකාට්ඨාශ සංඛ්යාව සහ මන්ීවරුන්පේ සංඛ්යාව පිළිබඳව වැඩි 

අවධානයක් පයාමුකළ යුතු අවශයතාවයක් ෙැන නැගිලා තිපබනවා. උතුරු නැපගනහිර ප්රපේශවල 

ෙහිටි ෙළාත් ොලන ආයතනවල ඉදිරිෙත් කරන සියළු පයෝජනා පමම සමාජය නිපයෝජනය කරන 

පයෝජනා පවනවා. මෑතකදී අෙපේ ප්රාපේශීය සභාවල සංඛ්යාව වැඩි කර බලය පබදා දී තිබුණද අෙ 

ිසින් ඉදිරිෙත් කරන අයිතීන් පිළිබඳූ කරුණු ඉතාමත් අඩුයි. සමහර කරුණු සම්බන්ධපයන් අපි 

වහාම තීරණයක් ලබා දුන්නාම අෙපේ සමාජය ඉහළ තලයට පගාස්ව ඇති බවට අපි හිතා ගන්නවා. 

නමුත් අද දින ගරු මන්ීතුමා ිසින් ඉදිරිෙත් කර ඇති පයෝජනාව ඉතා කාපලෝචිතයි. මාපේ 

පකාට්ඨාශපේ වැඩි ඡන්ද දායකයින් පිරිසක් සිටිනවා.   

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීතුමාපේ පයෝජනාව පිළිගන්නා අතර පමම සීමා නිර්ණය කිරීපම් කටයුත්ත නිසා ෙසුගිය 

කාලපේ අෙපේ ප්රපේශ වලට ිශාල බලෙැමක් සිදු වුණා. මිට පෙරදීද පම් සම්බන්ධපයන් අපි පම් 

සභාපේ කතාකර තිපබනවා. අඹගමුව ප්රාපේශීය සභා කාලපේදී එකට තිබුණු ග්රාම පස්වවක වසම් 

පකාටස්ව පදකකට කැඩුණු බව ෙසුගිය මැතිවරණ සමපේදී අපි දැක්කා. පම් නිසා හදිසිපේ පල්ලඛ්නයක් 

සක්සකර පම් සම්බන්ධපයන් මතුවන ගැටළු උුටා දක්වමින් ිපියක් පයාමු කිරීම අවශයයි.  

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දැනට ෙවතින සීමා නිර්ණය තුල සමෘේධි වුහපේ ගැටළු ෙවතිනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සම්බන්ධපයන් අපි සමෘේධි අමාතයාංශය පවත ිපියක් පයාමුකර තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

උතුරු නැපගනහිර ප්රපේශවල 300 පදපනකුට එක් ග්රාම පස්වවක නිලධාරී වසමක් පිහිටා තිබියදී 

ඔවුන්ටත් පමය ගැටළුවක් ී තිපබනවා. අෙපේ ප්රපේශපේ එක් ග්රාම පස්වවා වසමක 7000 ක් සිටිනවා. 

ග්රාම පස්වවා වසම් පදකක් ගතපහාත් දළ වශපයන් 14000 ක් සිටිනවා. පවනත් ප්රපේශවල මහජනතාව 

10000 කට එක ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලයක් තිපබනවා. එබැින් පම් පිළිබඳව නිවැරදි තීරණයක් 

ලබා ගන්න. 

 

  

 

 

 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වන්පන් ිදුි බිල්ල ගාස්වතු වැඩි කිරීම සමිබන්ධවයි. පම් කාරණාව 

සම්බන්ධපයන් පමහිදී සාකච්ඡා කළ යුත්පත් ඇයි කියන එක පිළිබඳව පබාපහෝ පදපනක් කල්ලෙනා 

කරයි.  පේතුව අනිවාර්යපයන් කතා කළ යුතුයි. ිදුි බිල්ල ගාස්වතු පකාපහාමද වැඩි පවන්පන් කියන 

එක පිළිබඳව සියළු පදනා දැනපගන සිටිය යුතුයි. ඒ කියන්පන් එකට 03 ක ප්රතිශතයක් වශපයන් වැඩි 

ීමට නියමිතයි. ිදුි ගාස්වතු අනිවාර්යපයන් වැඩි කිරීමට නියමිත බව ිදුිබල හා බලශක්ති 

අමාතයතුමා ෙවසා තිපබනවා. ිදුිබිල වැඩිීපමන් අපනකුත් සියළුම භාණ්ඩවල මිල වැඩි පවනවා. 

කුඩා කර්මාන්ත කරුවන්පේ නිේොදන අත්හිටුීමට සිදු පවනවා. පමහි පිහිටි ජලාශ මඟින් තමයි මුළු 

රටටම ිදුිය ලබා පදන්පන්. එපස්ව තිබියදී ිදුි බිල වැඩි කිරීම පේතුපවන් ිශාල අර්බුධයකට මුහුණ 

දීමට සිදු වන්පන් වතුකරපේ ජනතාවටයි. පම් සඳහා ූ ක්රියාමාර්ග පකාටස්ව වශපයන් ලබා ගන්න 

තිබුණා. සහන ලබාදුන් බවට ෙසුගිය කාලපේදී ෙැවසුවා. රටතුල ආර්ික තත්වය සැලකිල්ලලට ගනිමින් 

සම්ූර්ණ බර ජනතාව මත ෙැටීම කණගාටුවට කරුණක්. පමම ිදුි ගාස්වතු වැඩිකිරීම 

සම්බන්ධපයන් අෙපේ ිපරෝධය ෙළ කරන බවට ිපියක් පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

  

 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමඟ අද දින සභා කටයුතු සාමකාමීව ෙවත්වාපගන යාම සඳහා සහපයෝගය ලබාදුන් ඔබ සැමට 

ස්වූතියි. පමයින් සභා රැස්වීම් කටයුතු අවසන් කරමි. 

 

 

සභාෙති,                                 පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,                               මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,           

මස්වපකළිය.                                            මස්වපකළිය.          

තීරණ අංෙ 05 

සීමා නිර්ණය කාරණාව පිළිබඳව ගරු අග්රාමාතයතුමා පවත සහ සීමා නිර්ණය කමිටුපේ 

සභාෙතිතුමා  වන මහින්ද පේශප්රිය මැතිතුමා පවතද ිපි පයාමු කිරිමට තීරණය කරන ලදී.  

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 06 

ිදුි ගාස්වතු වැඩි කිරීම පේතුපවන් වතු කරපේ ජනතාවට මුහුණදීමට සිදුවන ගැටළු 

සම්බන්ධපයන් ිදුි බල හා බලශක්ති අමාතයතුමා පවත ිපියක් පයාමු කිරිමට තීරණය කරන 

ලදී.  

 

 

 

2023.01.09 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  

 




